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 14.1.11מייל יישובי 
 

 ישיבות ועד האגודה. 2רפים פרוטוקולים של מצו .1
 
    :11.1.11 -תוצאות קלפי ב .2

 נגד.  -   5,    בעד גיבוי כספי לבג"ץ במאבק נגד הקמת תחנת הכוח - 106          
 

בשעות  18.1.11יתקיים ביום ג'  קלפי על האלטרנטיבות בחינוך .3
 ההצבעה חשובה!!!במועדון. להביא תעודה מזהה. 22:00-19:00

 מצביעים בעד אחת משתי חלופות: 
 א. מודל ההפעלה הנוכחי ע"י אגודת מתיישבי כ.מ.

 "גני גולן" –ב. מפעיל חיצוני 
 ************************************************************************************************** 

 
 15.10פרוטוקול ועד אגודה מס'  

 
 29.12.10תאריך הישיבה: 

 דש, שלומי גרבר, שי בר, אמנון זלינגר, אבי בן צבי, אברהם טולדו.ירפי בוימל, קובי מגנוכחים: 
 בועז קפלן, צפי צור. חסרים:

 חברי העמותה "תושבים למען איכות החיים ביואב": יו"ר העמותה אביב קוחל ואמיר פלג  מוזמנים:
 סדר יום:  

 דו"ח מצב המאבק בתחנת הכוח. –עמותת "תושבים למען איכות החיים ביואב"  .1
 אלטרנטיבות בחינוך. .2
 לפרסום. 14-10אישור פרוטוקול  .3
 כללי .4

 דיון והחלטות: 

 דו"ח מצב המאבק בתחנת הכוח –עמותת "תושבים למען איכות החיים ביואב"  .1
 אמיר פלג הציג תמונת מצב של המאבק, ולהלן עיקרי הדברים: 

משק החשמל הישראלי במשבר ואין תוכנית אסטרטגית לתשתיות אנרגיה. קיים   –רקע ותזכורת  .א
 לחץ כבד להקמת תחנות כוח ע"י חברת החשמל וע"י חברות פרטיות. 

 מתצרוכת החשמל של ישראל. 13%התחנה המורחבת )הישנה + החדשה( אמורה לספק  .ב
 ק"מ.  1.7ק"מ, ומבתי ההרחבה הם כ 1.3המרחקים מהתחנה לקיבוץ )כולל מערכת החינוך( הם כ .ג
הטיעון המרכזי לאישור המדינה להקמת התחנה במיקום הנוכחי הוא טיעון "צמוד הדופן", כלומר   .ד

הרחבה של תשתית קיימת במקום מיקום חדש בו אין תשתית קודמת. הדבר גורם לריכוז תשתיות 
 במקום אחד, שגם מזהם את הסביבה בצורה מרוכזת ולא שיוויונית, וגם מהווה סיכון בטיחותי. 

השגי העמותה עד כה: בתחילת הדרך היתה תמיכה בתחנה מטעם המועצה והקיבוץ, והיום שני   .ה
הגופים מתנגדים. המועצה שכרה יועץ סביבתי בלחץ העמותה שהוציא חו"ד מקצועית עם הסתייגויות  

לתוכנית. חברי העמותה הופיעו בפני וועדת הפנים ואיכות הסביבה בכנסת, בפני הות"ל )ועדה 
 תשתיות  לאומית(, קשר עם גופים ירוקים, הסברה בכל יישובי המועצה. 
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. הות"ל אמורה לזמן  2.1.11סטטוס הפרוייקט: תוכנית הביצוע פורסמה להערות הציבור לות"ל עד ל .ו
 את המתנגדים ולדון איתם על ההתנגדויות, אבל גוף זה מעולם לא עצר שום תוכנית בתהליך התנגדויות.

סטטוס המאבק והתאמה למציאות: ההתנגדות מול הות"ל נראית כקרב חסר סיכוי. נוצרה מצוקה   .ז
כספית שלא מאפשרת מאבק בכל החזיתות, אבל נוצר חלון הזדמנויות בג"צי, עפ"י חו"ד של עו"ד מומחה  

בתחום. הליכה לבג"ץ תשמש כמנוף הרתעה אל מול יזמים בעייתיים בעתיד, גם אם המאבק הספציפי הזה 
יסתיים בהפסד. יחד עם זאת, בבג"ץ לעיתים הפסד בעתירה הוא ניצחון, שקשור להערות שנותן בג"ץ  

למדינה בעקבות העתירה. מי שיעמוד מאחורי העתירה היא העמותה ולא היישוב ולכן למעשה אין סיכון  
ליישוב אלא התחייבות כספית: הסיכון הוא שבמקרה של הפסד, בג"ץ יחייב את העמותה בהוצאות משפט. 

 ₪.   40,000להערכת העו"ד שמייצג את העמותה, מדובר על כ
חברי העמותה מציינים שהמאבק עומד להסתיים תוך שבועות עד חודשים, וזאת ההזדמנות האחרונה   .ח

 לטפל בו. לדידם היישוב צריך לקחת חסות קהילתית על המאבק, ולתקצב את האפשרות להגיע לבג"צ. 
₪   ₪40,000. במקרה של חיוב הוצאות משפט:  50,000המשמעות הכלכלית: עלות בג"צ )שכר טרחה(: 

 נוספים. 
₪, היישוב רבדים תרם למאבק  15,000יתרת כספים נוכחית של העמותה: יתרת קופת מזומנים מתרומות 

 ₪.    ₪10,000, תרומה אנונימית:  5,000
 ₪.   30,000סה"כ 

₪   ₪40,000 מיידיים לטובת הכנת העתירה, ושריון אופציה ל  20,000חברי העמותה מבקשים לאשר 
 למקרה של חיוב הוצאות משפט בעתירה. 2011מתקציב 

סיכום: הועד מבקש לגבות את העמותה במאבק הספציפי הזה. לטובת מאבק זה היישוב צריך לתקצב 
₪, ואת זה יש להביא לאסיפה הכללית בהקדם כיוון שלוחות הזמנים קצרים   60,000את המהלך ב

 ביותר, ברמה של שבועות.
 
 אלטרנטיבות בחינוך .2

רפי הציג את הדיון שבוצע בצוות האלטרנטיבות עם ההתלבטויות על הדרך לסיים את התהליך  .א
 בלוחות הזמנים המחוייבים.

סיכום:  יש לקבל אישור של עו"ד רייך שאין צורך לקיים מכרז למפעילי חינוך ובמידה שזה המצב 
 להביא את הנושא להכרעת הציבור בהצבעה בהקדם.

 
 לפרסום. 14-10אישור פרוטוקול  .3

 סיכום: הפרוטוקול אושר כלשונו לפרסום.
 
 כללי .4

 נוצר קשר עם סוכן חדש ע"י שמוליק. –סוכן ביטוח זכויות עובדים   .א
 נקבעה פגישה בנוגע להמשך הבדיקות הקשורות לועד המקומי.  –עו"ד רייך   .ב
 דחייה של כמה ימים בהגשה עקב בעיות טכניות. – 2009מאזן  .ג
שי מעדכן ששוחח עם ורד מנכ"לית המועצה שרתמה לתהליך יועץ ארגוני בשם  –חיים בצוותא  .ד

אבנר הרמתי. המועצה תשתלב באופן אקטיבי בתהליך. בונים כרגע את הצוות מטעם התושבים.  
 נקבעה פגישה לאמצע ינואר הקרוב. 

 נקבע לדון על תפיסת השמירה ביישוב בעוד כחודש, לאחר הטיפול בתקציב. –שמירה  .ה
 

 שי בר                                                                                                
 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                       
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 1.11פרוטוקול ועד מס'  
 

 05.01.11תאריך הישיבה: 
 דש, שלומי גרבר, שי בר, אמנון זלינגר, אברהם טולדו. יבועז קפלן, צפי צור, קובי מג נוכחים: 
 רפי בוימל, אבי בן צבי. חסרים:

 חברי צוות האלטרנטיבות מוזמנים:
 

 סדר יום:  

 פגישה עם צוות אלטרנטיבות לקראת האסיפה וסיכום נושא ההצבעה.  •
 10.1.11  -הכנה לקראת האסיפה ב •
 עדכון בנושא "חיים בצוותא" •
   2011עדכון בנושא תקציב  •
 עדכון בנושא ועדת קלפי ובחירות לועדת ביקורת •
 עדכון בנושא צוות חרום יישובי )צח"י( •
 15.10אישור פרוטוקול  •

 דיון והחלטות: 

 פגישה עם צוות אלטרנטיבות לקראת האסיפה וסיכום נושא ההצבעה.  .5
 נערך דיון לגבי שיטת ומועד ההצבעה על האלטרנטיבות בחינוך. 

סיכום: ההצבעה תתקיים כשבוע לאחר האסיפה. במהלך שבוע זה מי שירצה מטעם התושבים יוכל 
להפיץ בצורה מסודרת חומר בכתב אשר יכלול עמדות אישיות בנושא, ותיערך פגישה פתוחה של צוות  

האלטרנטיבות ע"מ לענות על כל שאלה ולהמשיך את הדיון הציבורי לפי הצורך. ההצבעה תהיה בין  
המשך ניהול החינוך בידי היישוב כפי שהוא מתבצע כיום או העברת החינוך לידי   –שתי אפשרויות 

 "גני גולן" עם תג המחיר כפי שהוצע על ידו. –מפעיל חיצוני 

 10.1.11 -הכנה לקראת האסיפה ב .6
 דש יהיה מזכיר האסיפה )אחראי על הארגון(. יסיכום:  אמנון זלינגר יהיה יו"ר האסיפה. קובי מג

 עדכון בנושא "חיים בצוותא". .7
 מנשר בנושא יפורסם ליישוב. הפגישה הראשונה תתקיים בשבוע הבא.

 2011עדכון בנושא תקציב  .8
 מכן יערך דיון בוועד. -בשבוע הבא תיערך ישיבה מסכמת של צוות התקציב, בהשתתפות שמוליק. לאחר

 עדכון בנושא ועדת קלפי ובחירות לועדת ביקורת  .9
רשם האגודות ומנכ"לית המועצה אישרו שאין מניעה בפני ועדת ביקורת אחת אשר תעסוק הן בוועד  

 המקומי והן בוועד האגודה. הוועד עודכן לגבי נהלי ועדת קלפי וההצבעה בקלפי. 
סיכום: באסיפה הקרובה יאושר הרכב ועדת קלפי אשר תנהל את ההצבעות העומדות בפתח: איוש 

. רקע המועמדים  2011ועדת ביקורת, אלטרנטיבות בחינוך, תיקצוב עמותת איכות סביבה, ותקציב 
   לועדת ביקורת יפורסם בכתב.

 עדכון בנושא צוות חרום יישובי )צח"י(  .10
 הוועד עודכן בנושא

 לפרסום. 15-10אישור פרוטוקול  .11
 סיכום: הפרוטוקול אושר כלשונו לפרסום.

 
 שי בר                                                                                                

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                       


